



## News ADAC GT Masters – Spielberg, June 8<sup>th</sup> – 10<sup>th</sup> 2018

- 00:00 Opener
- 00:03 Action in the alps. The third stop of the ADAC GT Masters at the Red Bull Ring in Austria - a season highlight for fans and drivers. In addition to the league of super sports cars, the ADAC talent series Formula 4 and TCR Germany will also compete in Styria.
- 00:17 The measure of all things on the fastest course in the calendar is the Corvette with the start number one. The Kirchhöfer/Keilwitz duo dominates both qualifying and conquers the lead of the ADAC GT Masters standings with a double victory.
- 00:31 Daniel Keilwitz (#1, Germany) - english**
- 00:41 BMW completes the podium at Saturday's race. On a rainy Sunday the GRT Grasser Racing team manages a stellar drive.
- 00:50 Mirko Bortolotti (#63, Italy) - english**
- 01:05 The right decision in tire poker. The Lamborghini grabs the yellow mamba in the last lap and takes second place.
- 01:16 In Formula 4, the spectators at the Red Bull Ring will see three different winners. Enzo Fittipaldi celebrates his first triumph in the ADAC high-speed school. Cup leader Lirim Zendeli wins race two, briefly extending his lead over Liam Lawson. But the New Zealander strikes back in Sunday's race and reduces the gap to 24 points.
- 01:39 Liam Lawson (#30, New Zealand) - english**
- 01:53 The ADAC TCR Germany also offers the best entertainment and good motorsport. At Saturday's race the Dutchman Niels Langeveld is on top of the podium for the first time this year. Local hero Harald Proczyk crowns his home game in Styria with the victory on Sunday.
- 02:11 Harald Proczyk (#22, Austria) - english**
- 02:30 After the guest performance in Austria, the tour is heading to the „Klassiker“ in the Eifel. The Nürburgring is the next stop of the ADAC GT Masters from 3 to 5 August.
- 02:42 Closer
- 02:45 END**



## News ADAC GT Masters – Spielberg, 8. – 10. Juni 2018

- 00:00 Opener
- 00:03 Action auf der Alm. Die dritte Station des ADAC GT Masters am Red Bull Ring in Österreich - für Fans und Fahrer ein Saisonhighlight. Neben der Liga der Supersportwagen gehen in der Steiermark auch die ADAC-Nachwuchs-Serien Formel 4 und TCR Germany an den Start.
- 00:18 Das Maß aller Dinge auf dem schnellsten Kurs im Kalender ist die Corvette mit der Startnummer eins. Das Duo Kirchhöfer/Keilwitz dominiert beide Qualifyings und erobert mit einem Doppelsieg die Tabellenführung im ADAC GT Masters.
- 00:31 Daniel Keilwitz (#1, Deutschland) - deutsch**
- 00:39 Das Samstagspodium komplettieren die beiden BMW Schnitzer Teams. Am verregneten Sonntag gelingt der Mannschaft von GRT Grasser Racing ein wahrer Husarenritt.
- 00:49 Mirko Bortolotti (#63, Italien) - deutsch**
- 01:00 Die richtige Entscheidung im Reifenpoker. Der Lamborghini schnappt sich in der letzten Runde die gelbe Mamba und damit Platz zwei.
- 01:11 In der Formel 4 sehen die Zuschauer am Red Bull Ring drei verschiedene Sieger. Enzo Fittipaldi feiert seinen ersten Triumph in der Highspeedschule des ADAC. Tabellenführer Lirim Zendeli gewinnt Rennen zwei und baut seinen Vorsprung auf Liam Lawson damit kurzzeitig aus. Doch der Neuseeländer schlägt im Sonntagsrennen zurück und verkürzt den Rückstand auf 24 Punkte.
- 01:34 Liam Lawson (#30, Neuseeland) - englisch**  
(„Platz drei im ersten Rennen war gut. Beim zweiten Lauf hatte ich am Start Probleme und musste von ganz hinten aufholen. Mit dem Sieg zum Abschluss bin ich insgesamt zufrieden und werde in der Meisterschaft weiter angreifen“)
- 01:47 Beste Unterhaltung und guten Motorsport bietet auch die ADAC TCR Germany. Beim Samstagrennen steht der Niederländer Niels Langeveld zum ersten mal in diesem Jahr ganz oben auf dem Podium. Lokalmatador Harald Proczyk krönt sein Heimspiel in der Steiermark mit dem Sieg am Sonntag.
- 02:06 Harald Proczyk (#22, Österreich) - deutsch**
- 02:15 Nach dem Gastspiel in Österreich geht´s zum Klassiker in die Eifel. Der Nürburgring ist die nächste Station des ADAC GT Masters vom 3. bis 5. August.
- 02:26 Closer
- 02:29 ENDE**